
Zápis zo zasadnutia Správnej rady Maratónskeho klubu Košice 

č. 3/2023 zo 17.8.2023, Žriedlová 30, Košice 

Prítomní: Ján Dvonč, Ing. Jozef Klink, Ing. Branislav Koniar, JUDr. Ingrid Ney, PhD., Ing. Ján Sudzina, Jozef 

Sciranko, Ing. Miroslav Orság za DR MKK 

Ospravedlnili sa: Ing. Radovan Sidor 

Program SR MKK 
1. Kontrola plnenia úloh 
2. Správa Manažmentu MMM 
3. Informácia o plnení rozpočtu  
4. Daňové priznanie a účtovná závierka 2022 
5. Rôzne  

 
V úvode zasadnutia sa uskutočnilo hlasovanie o programe SR MKK. SR MKK jednohlasne schválila 

predložený program SR MKK. 

Číslo Úloha Termín Zodpovední Poznámka 

2205 

Spracovať dve alternatívy vizualizácie priestoru nám. MMM s 
umiestnením plakety na podstavci busty a poslednom pylóne. Poslať 
vizualizácie členom SR MKK a následne rozhodnúť o vhodnom 
umiestnení plakety. Najbližšie SR Sudzina, Koniar uzavretá 

2209 

Osloviť archív mesta Košice a múzeá so žiadosťou o spoluprácu pri 
spracovaní archívnych materiálov a zistiť, či mestský archív má 
záujem o uloženie týchto materiálov 15.6. Sudzina, Klink trvá 

2216 
Uskutočniť stretnutie s p. Račkom vo veci dohody o odkúpení busty 
A. Bikilu. priebežne 

Sudzina, Koniar, 
Klink uzavrieť 

2219 

Na zasadnutiach SR MKK pravidelne informovať o postupe prác, 
spracovávaní a triedení archívnych materiálov v archíve 
Maratónskeho klubu a MMM. priebežne Sidor, Dvonč dlhodobá 

2301 
Spracovať tabuľkovo náklady a výnosy aktivít v roku 2021, okrem 
MMM a zaslať p. Lukáčovi. 31.5. Koniar trvá 

2302 

Vyžiadať si stanovisko o aktuálnom postupe kompetentných inštitúcií 
a kontaktovať zástupcov mesta Košice a K13 v téme ďalšieho 
postupu v otázke Maratónskeho  domu priebežne Sudzina, Koniar trvá 

2305 Pripraviť informáciu pre bežcov o zákaze obchodovania so ŠČ priebežne Koniar, Kopcsay uzavretá 

2306 

Spracovať prehľad účtovných závierok za posledných 5 rokov a stav 

na účtoch k 31.12.2021 a 31.12.2022 priebežne Koniar, MKK trvá 

 

K bodu 1. Kontrola plnenia úloh 

2209: p. Klink hovoril s riaditeľkou, nutné urobiť celkový prehľad. Sudzina: Múzeum má spracovaný zoznam, 

2216: p. Klink informoval, že momentálne zápožička busty trvá, ale kúpa sa realizovať zatiaľ nebude, navrhuje 

úlohu uzavrieť. 

2219: p. Dvonč informoval o aktuálnych činnostiach v archíve MMM. Eešte je k dispozícii cca 700 medailí. 

Aktuálne spolupracuje s Vsl. múzeom pri príprave výstavy k 100. výročiu MMM, vyhľadávanie fotografií 

a iných artefaktov. Spolupracoval s p. Kerekesom pri filmovaní v Košiciach, v tej súvislosti riešili aj návštevu 

u p. Kantorka, ktorá vzhľadom na jeho zdravotný stav nebola doporučená a teda navrhujú pre film využiť  

archív. p. Klink sa taktiež zúčastnil filmovania s p. Kerekešom a navrhuje, aby bolo nafilmovaných aj niekoľko 

záberov s Emilom Ruskam.  

2302: p. Koniar informoval o aktuálnom stave realizácie projektu Maratónsky dom. Pripravuje sa výzva na 

realizáciu projektu. Na zámere sa nič nemení.   

 

Uznesenie k bodu 1: 

SR MKK berie na vedomie: trvanie úloh č.  2209, 2219, 2301, 2302, 2306 a uzatvorenie úloh č. 2205, 2216, 

2305 

 

K bodu 2: Správa Manažmentu MMM 

P. Koniar predložil písomnú informáciu – Správa Manažmentu MMM, ktorú doplnil o ústny komentár 

Súčasťou dokumentu sú nasledovné témy: 

 

Ekonomická časť 

- Predložený aktuálny rozpočet k 1.8. 
- V rozpočte bol doplnený stĺpec MKK s DPH, ktorý zohľadňuje dopad DPH na rozpočet 



- V súlade s uznesením SR MKK došlo k oprave a zúčtovaniu rozpočtových príjmov 2022, ktoré boli 
predbežne vedené ako príjmy budúcich období. 

- Bolo podané opravné daňové priznanie za rok 2022 a opravená Účtovná závierka za rok 2022. 
- Výsledok hospodárenia za rok 2022 vo výške 23771€ 
- Bola predložená analýza cash flow 2021 – 2022. Celá analýza je k dispozícii k nahliadnutiu na MKK. 

 

p. Klink sa zaujímal, čo dostanú pretekári pri prezentácii.  

p. Koniar uviedol, že v štartovnom si pretekári kupujú účasť a zorganizovanie podujatia, ostatné doplnky 

a služby si môžu dokúpiť podľa záujmu (napr. prémiové tričko, foto, iné) 

 

Programová časť 

3.9. Štart charitatívneho behu Košice – Štrasburg (15.00) / v spolupráci s Petrom Gombitom a tímom Oáza 

7.9. Otvorenie výstavy vo Vsl. Múzeu (17.00) / finalizuje sa 

12.9. Otvorenie výstavy v EU parlamente  

16.9. Maratónsky vláčik (8.30) 

22.9. Pietne akty 

29.9. – 1.10. – Maratónsky víkend 

 

p. Klink: navrhuje spracovať spoločné tablo OV MMM k 100. výročiu 

Informoval o pripravovanom stretnutí so starostom v Turni n. Bodvou, ktoré bude 28.8. o 13:00. Zúčastní sa 

ho spoločne s p. Olexom. Zaslať pozvánku členom MKK a OV na túto akciu. K dispozícii bude jeden vagón 

pre pozvaných hostí bezplatne. 

p. Sudzina: Pripomenul pozvanie členom OV MMM na fotenie 7.9.2023, v oblečení JOMA 

 

Protokol, kampane 

Predložený zoznam pozvaných VIP hostí 

30.9. a 1.10. Maratónsky vlak Bratislava – Košice 

Nulová Eurobankovka / Garant KOCR  

WA Heritage – v realizácii 

Otvárací ceremoniál v sobotu 30.9. o 17:30 

100 rokov za 100 sekúnd – publicistický seriál RTVS / 20 dielov / v príprave 

Mediálne pokrytie / RTVS, ČT, Fun rádio – live prenos 

 

Športová časť 

Predložený aktuálny zoznam pozvaných elite atlétov 

 

Uznesenie k bodu 2: 

SR MKK berie na vedomie predloženú Správu Manažmentu MMM k 17.8.2023 

 

K bodu 3: Informácia o rozpočte k 17.8.2023. 

P. Koniar predložil rozpočet k 17.8.2023 s ústnou informáciou. 

Informoval o preúčtovaní príjmu prostriedkov od USSK do roku 2022, podaní opravného daňového priznania 

za rok 2022 a úprave Účtovnej závierky MKK 2022.  

 

Uznesenie k bodu 3: 

SR MKK berie na vedomie informáciu:  

1. o plnení rozpočtu 2023 k 17.8.2023 
2. o preúčtovaní príjmu prostriedkov USSK do roku 2022,  
3. o podaní opravného daňového priznania za rok 2022 

 

K bodu 4: Daňové priznanie a účtovná závierka 2022 

Uznesenie k bodu 4: 

SR MKK prerokovala, berie na vedomie:  
Informáciu o podaní opravného daňového priznania za rok 2022,  

Účtovnú závierku MKK k 31.12.2022  

a odporúča VZ MKK schváliť Účtovnú závierku MKK k 31.12.2022 a výsledok hospodárenia zaúčtovať v zmysle 

platných právnych úprav ako nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov.  
Hlasovanie: ZA: 6, Proti: 0, Zdržal sa: 0 

 



K bodu 5: Rôzne 

p. Dvonč  
Informoval o komunikácii s veľvyslankyňou z Atén, ktorá spolupracuje s Maratónskym múzeom, majú záujem 
o artefakty z MMM 
Ozval sa p. Obšitnik, že má záujem o účasť v disciplíne Polmaratón. 
p. Koniar informoval, že po zvážení všetkých alternatív budú výsledkové listiny spracované štandardne, t.j. 
poradie podľa gun time + uvedenie net time pre každého účastníka 
 
Na záver p. Koniar predstavil v predpremiére filmový dokument k 100. MMM, ktorý bol spracovaný PPK. 

 

V Košiciach, 17.8.2023 

 

 

Zapísala: Miriam Kopcsayová ....................................... 

 

Overil: Ján Sudzina .......................................... 

 

 

 


